

السيدة الاستاذة / هبة الله الصيرفي

مساعد رئيس البورصة والمشرف على قطاع الافصاح بالبورصة المصرية

تحية وطيبة وبعد ،،،،،

نتشرف بأن نرفق طيه البيان الصحفي المزمع نشره

فبرجاء التكرم بالاحاطه واتخاذ اللازم .

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،،،

مدير عام الاوراق المالية
وعلاقات المستثمرين

محاسب /

رمضان سيد عبد العزيز زرد



تحريراً في : ٢٥ / ١٠ / ٢٠٢١

مرفق البيان الصحفي

MNHD appoints Abdallah Sallam as the new CEO of the company

Madinet Nasr Housing & Development (EGX: MNHD.CA, "MNHD"), Egypt's leading urban developer, announced today that the board of directors met on Sunday to approve appointing Eng. Abdallah Sallam as the new CEO and to acquire MINKA Developments from the Sallam family. The Sallam family plans to eventually own approx. 5% of MNHD after the transaction is finalized.

The Sallam family will become the 3rd largest shareholder in MNHD after BPE Partners' managed funds (29%) and the National Company for Construction and Development (15%).

About Eng. Abdallah Sallam

Eng. Abdallah Sallam (42), was most recently the Chairman and CEO of MINKA Developments which he co-founded in 2017. Throughout his 20 years experience, Eng. Sallam has helped manage several of the Sallam family ventures in multiple industries (manufacturing, retail, real estate, education). Eng. Sallam also sits on the boards of SolarizEgypt, Minlo and Namaa.

Eng. Sallam holds a Mechanical Engineering degree from AUC along with completing a few executive programs in Marketing and Business Strategy at Harvard Business School and Kellogg Business School of Northeastern University.

شركة مدينة نصر للإسكان والتعمير تعين م/عبد الله سلام عضو منتدب جديدا

أعلنت اليوم شركة مدينة نصر للإسكان والتعمير (كود البورصة المصرية MNHD.CA) أن مجلس إدارة الشركة اجتمع يوم الأحد ووافق علي تعيين م/عبد الله سلام عضو منتدب جديدا للشركة، كما وافق المجلس علي استحواذ "شركة مدينة نصر" علي شركة منك للاستثمار العقاري من عائلة سلام. تعتزم عائلة سلام برفع حصتها إلى حوالي ٥% من "شركة مدينة نصر" بعد إتمام الصفقة.

وبذلك ستكون عائلة سلام ثالث أكبر مساهمي "شركة مدينة نصر" بعد مجموعة BPE Partners حوالي (٢٩%)، والشركة القابضة للتشييد والتعمير حوالي (15%).

Romadan



عن م/ عبد الله سلام

م/عبد الله سلام (٤٢ سنة) كان رئيس مجلس إدارة ورئيسا تنفيذيا لشركة منك للاستثمار العقاري ةالتي شارك بتأسيسها في عام ٢٠١٧- وعلى مدى عشرين عام من الخبرة العملية، قام م/ عبد الله سلام بالمشاركة في إدارة العديد من شركات عائلة سلام في قطاعات مختلفة (الصناعة، التجزئة، العقارات، التعليم). كما أنه عضوا بمجالس إدارات شركات Namaa ، SolarizEgypt, Minlo.


تخرج م/ عبد الله سلام بالجامعة الأمريكية بالقاهرة تخصص الهندسة الميكانيكية، كما أتم عدد من البرامج التنفيذية في التسويق واستراتيجيات الأعمال بجامعة هارفارد و Kellogg Business School of Northeastern University .

—Ends—

Madinet Nasr Housing & Development (MNHD) is a leading Egyptian urban developer. Since inception, the company has initiated and completed a number of key developments, including the majority of the Nasr City district in the Greater Cairo Area, which covers an area of more than 40 million square meters and is home to 3 million people. MNHD's land bank includes 3.5mn sqm in a prime location inside Cairo across from Cairo International Airport and 5.5mn sqm in a strategic location on the Suez Road. You can learn more about us on our website at mnhd.com.

Salah Katamish
Director of Investor Relations
MNHD
4, Youssef Abbas St.
Nasr City, Cairo
Tel: +2 (02) 2400-6207
skatamish@mnhd.com

Romadan
25/10/2021



MNHD appoints Abdallah Sallam as the new CEO of the company

Madinet Nasr Housing & Development (EGX: MNHD.CA, "MNHD"), Egypt's leading urban developer, announced today that the board of directors met on Sunday to approve appointing Eng. Abdallah Sallam as the new CEO and to acquire MINKA Developments from the Sallam family. The Sallam family plans to eventually own approx. 5% of MNHD after the transaction is finalized.

The Sallam family will become the 3rd largest shareholder in MNHD after BPE Partners' managed funds (29%) and the National Company for Construction and Development (15%).

About Eng. Abdallah Sallam

Eng. Abdallah Sallam (42), was most recently the Chairman and CEO of MINKA Developments which he co-founded in 2017. Throughout his 20 years experience, Eng. Sallam has helped manage several of the Sallam family ventures in multiple industries (manufacturing, retail, real estate, education). Eng. Sallam also sits on the boards of SolarizEgypt, Minlo and Namaa.

Eng. Sallam holds a Mechanical Engineering degree from AUC along with completing a few executive programs in Marketing and Business Strategy at Harvard Business School and Kellogg Business School of Northeastern University.

شركة مدينة نصر للإسكان والتعمير تعين م/عبد الله سلام عضو منتدب جديدا

أعلنت اليوم شركة مدينة نصر للإسكان والتعمير (كود البورصة المصرية MNHD.CA) أن مجلس ادارة الشركة اجتمع يوم الأحد ووافق علي تعيين م/عبد الله سلام عضو منتدب جديدا للشركة، كما وافق المجلس علي استحواذ "شركة مدينة نصر" علي شركة منك للاستثمار العقاري من عائلة سلام. تعتزم عائلة سلام برفع حصتها إلى حوالي 5% من "شركة مدينة نصر" بعد إتمام الصفقة.

وبذلك ستكون عائلة سلام ثالث أكبر مساهمي "شركة مدينة نصر" بعد مجموعة BPE Partners حوالي (29%)، والشركة القابضة للتشييد والتعمير حوالي (15%).



عن م/ عبد الله سلام

م/عبد الله سلام (42 سنة) كان رئيس مجلس إدارة ورئيسا تنفيذيا لشركة منك للاستثمار العقاري التي شارك بتأسيسها في عام 2017- وعلي مدي عشرين عام من الخبرة العملية، قام م/ عبد الله سلام بالمشاركة في إدارة العديد من شركات عائلة سلام في قطاعات مختلفة (الصناعة، التجزئة، العقارات، التعليم). كما أنه عضوا بمجالس إدارات شركات Namaa ، SolarizEgypt ، Minlo.

تخرج م/ عبد الله سلام بالجامعة الأمريكية بالقاهرة تخصص الهندسة الميكانيكية، كما أتم عدد من البرامج التنفيذية في التسويق واستراتيجيات الأعمال بجامعة هارفارد و Kellogg Business School of Northeastern University .

—Ends—

Madinet Nasr Housing & Development (MNHD) is a leading Egyptian urban developer. Since inception, the company has initiated and completed a number of key developments, including the majority of the Nasr City district in the Greater Cairo Area, which covers an area of more than 40 million square meters and is home to 3 million people. MNHD's land bank includes 3.5mn sqm in a prime location inside Cairo across from Cairo International Airport and 5.5mn sqm in a strategic location on the Suez Road. You can learn more about us on our website at mnhd.com.

Salah Katamish
Director of Investor Relations
MNHD
4, Youssef Abbas St.
Nasr City, Cairo
Tel: +2 (02) 2400-6207
skatamish@mnhd.com

